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Afdelingsbestyrelsesmøde

Emner 
Indkommen forslag, brug af beboerhuset 

Tid 
Mandag den 16. oktober 2023 

kl. 16.00 

Sted 
Beboerhuset 

Indkaldt 
Dorthe Pilgaard (suppl.) 

Erik Hald 

Karen Nielsen 

Peter Østergaard Eriksen 

Solveig Pedersen (suppl.) 

Torben Ringsø Jensen, formand 

Afbud fra 
Lisa Fuhlendorff 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen forelå ikke ved mødets start, men det blev accepteret på betingelse af, at formanden 

giver flødeboller næste gang! 

2. Opstart for alle til nabo-hygge onsdage kl. 17.00 

Bestyrelsen har modtaget et forslag fra sandsynligvis Mette Lund Simonsen i nr. 47. Forslaget er 

ikke underskrevet og leveret i Karens postkasse. Forslaget lyder som følger:  

[Forsiden] 

25/10-23 [.] Opstart for ALLE til Nabo-hygge onsdage fra kl. 17:00 ??  

Kom til hyggetimer sammen med andre naboer hvor vi bl.a. ser film, spiller spil, ser sport og laver 

hvad man nu har lyst til. Det er én frit for i hvor længe man Kan/vil være der.  

Medbring gerne din egen mad & drikke [.]  

Ses Vi ?? 

[Bagsiden]  

11/10-23 Til KAREN  

• Pkt. til dagsorden 

• Skrives fast i Børglumparkens Kalender 
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Opklarende spørgsmål: 

− Stiller Mette forslaget på vegne af sig selv eller et fest- og aktivitetsudvalg? 

− Hvem har meldt sig til udvalget, og har de eventuelt brug for at kunne mødes i 

beboerhuset? 

− Hvem er ansvarlig/vært for arrangementet? 

− Hvornår regner Mette med, at det første arrangement skal finde sted? 

− Hvis deltagerne skal kunne benytte lokalet, toilettet og køkkenet, vil 

forslagsstilleren/udvalget så bidrage til husets daglige drift? For eksempel ved vask af 

klude, viskestykker og håndklæder, eller vil Mette/deltagerne selv medbringe det 

nødvendige?" 

Beslutning: Under forudsætning af, at det er festudvalget forslaget er kommet fra, så afholder 

bestyrelsen fra at kommentere yderligere på forslaget og nøjes med at tage det til efterretning.  

Kalender vil blive opdateret, så snart de opklarende spørgsmål er blevet tilstrækkeligt belyst. 

3. Opslagstavler SKAL anvendes til informationer 

Mette Lund Simonsen har ligeledes fremlagt et andet forslag, som også er blevet lagt i Karens 

postkasse med følgende ordlyd: 

29.09.23 [.] Jeg har ét pkt. til dagsorden ved det kommende bestyrelsesmøde lydende: ”De 

udvendige opslagstavler/montrer SKAL benyttes optimalt så ALLE her i afdelingen for samme info. 

Der immervæk stadig mange, som bevidst fravælger det digitale og de SKAL have samme mulighed 

for info!! Mvh. Mette L. Simonsen 

Beslutning: Bestyrelsen tilslutter sig Mettes forslag og beslutter, at der fremover skal sættes sedler 

op omkring fællesspisning og café samt andre arrangementer. Samme regel gælder naturligvis for 

Mette selv. 

4. Adgang til beboerhuset 

Spørgsmål er om brug af beboerhuset ledsages af forpligtelse til informering.  

Beslutning: Ønsker man at lave arrangementer eller aktiviteter, der henvender sig bredt, skal det 

fremadrettet hver gang meddeles til nøgleansvarlig i god tid og offentliggøres digitalt samt på 

tavlerne. Husk start- og sluttidspunkt for aktiviteten samt evt. aflysning. Beslutningen ligger helt i 

tråd med Mettes eget forslag punkt 3. Bestyrelsen vil åbne op for online registrering af 

arrangementer, som alle skal benytte. Beslutningen skal også sikre at Fruehøjgaard får besked på, 

når lokalet er optaget. 
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5. Trappen til pavillonen 

Beslutning: Der må være en bedre løsning hen mod nr. 61. Bestyrelsen mener at det ikke længere 

er aktuelt med en trappe. Bestyrelsen vil foretage en besigtigelse. Efter besigtigelsen finder 

bestyrelsen nødtvunget, at en trappe uden rampe er acceptabelt. Sagen kan dermed lukkes. 

6. Næste møde: 

Beslutning: mandag den 6. november kl. 16.00 i beboerhuset. 

7. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

Opfølgning på dialogmødet med de TV-sportsinteresserede.  

Opfølgning på beslutningerne fra afdelingsmødet 2023. 

8. Evt. 

 

Med venlig hilsen 

Torben Ringsø Jensen 

/formand 

 

Bilag 

A. Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde 18. september 2023 



 

90104 Afdeling Børglumparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 16/10 2023 
 
Administrationen har modtaget referatet den 23/10 2023 
Administrationen har gennemgået referatet den 25/10 2023 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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